

08/05/2025

Addition of the possibility to invest in equities to the strategy of the TOBAM Bitcoin CO2 Offset Fund:

We would like to inform you that TOBAM, the Management Company of TOBAM Bitcoin CO2 Offset Fund (the "Fund") has changed its investment strategy as follows:

- Possibility to invest in listed equities whose performance is indirectly tied to that of Bitcoin, provided it's aligned with its investment objective.

This change is not subject to the approval of the Autorité des Marchés Financiers (AMF).

All the other characteristics of your Fund remain unchanged.

We remind you of the importance to read the KIDs and the prospectus of the Funds in order to have a complete information on the costs and risks of the Funds. These documents, as well as the latest annual and semi-annual reports and the composition of the assets, are available free of charge on written request via email to clientservice@tobam.fr, and by any means to the Management company. They are also available on the website www.tobam.fr.

08/05/2025

Addition de la possibilité d'investir en actions dans le FPS TOBAM Bitcoin CO2 Offset Fund :

Nous vous informons que TOBAM, la Société de Gestion de TOBAM Bitcoin CO2 Offset Fund (le « Fonds ») a décidé de changer la stratégie d'investissement du Fonds :

- Possibilité d'investir dans des actions cotées dont la performance est indirectement liée à celle du Bitcoin, à condition que cela soit conforme à l'objectif d'investissement.

Cette modification ne nécessite pas l'accord de l'Autorité des Marchés Financiers (AMF).

Toutes les autres caractéristiques de ce Fonds resteront inchangées.

Nous vous rappelons qu'il est important de prendre connaissance du prospectus et du DIC du Fonds pour avoir une information complète sur les coûts et risques du Fonds. Ces documents, ainsi que les derniers rapports annuels et périodiques et la composition des actifs, sont disponibles gratuitement sur simple demande écrite via email à clientservice@tobam.fr, et par tout moyen auprès de la Société de gestion. Ils sont aussi disponibles sur le site internet www.tobam.fr.